
OBČINSKI SVET
Bukovica 43, 5293 Volčja Draga

Številka: 00703-0006/2024-7
Datum: 28. 5. 2024

Z A P I S N I K
11. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko,

ki je bila v torek, 28. 5. 2024, ob 16.00 uri
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.00 uri.

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in 
Tarik Žigon.

Opravičeno odsotni: /

2. občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 

Župan da v potrditev zapisnik 10. redne seje. Odpre razpravo.

Aleš Furlan prelaga popravek strani 27, da se spremeni »peti člen« namesto »5. členu« ter 
»predlaga umik« namesto »predlaga ohranitev«.

Nedeljko Gregorič pove, da je na 10. seji predlagal umestitev v zapisnik tudi odgovore, ki jih prejel 
po seji na temo Martexa. 
Meni, da končni zapisniki niso nikjer objavljeni.

- Župan pojasni, da je lahko del zapisnika le tisto, kar je obravnavano na sami seji OS. 
Potrdi, da so potrjeni zapisniki objavljeni dan po seji na uradni spletni strani občine.

- Nedeljko Gregorič meni, da bi odgovori morali biti objavljeni, saj so bili podani glede na 
svetniško vprašanje na seji OS. 

- Župan meni, da so bila ta vprašanja postavljena naknadno izven seje in da zato ne morejo 
biti priložena zapisniku.

- Nedeljko Gregorič meni, da je šlo za konstruktivna vprašanja.
- Župan ponovi, da ne morejo biti del zapisnika.
- Nedeljko Gregorič vpraša še, kaj se torej zgodi z odgovori, ki so nepopolni.
- Župan pojasni, da se dopolnitev odgovora poda na naslednji redni seji. S tem zaključuje 

razpravo na tej točki. 



Stran 2 od 25

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 10. redne seje z upoštevanimi popravki svetnikov. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 12
PROTI: 3

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik 10. redne seje je potrjen.

Župan da v obravnavo zapisnik 6. dopisne seje. Odpre razpravo.
Razprave ni.

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 6. dopisne seje.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik 6. dopisne seje je potrjen.

Župan da v obravnavo zapisnik 7. dopisne seje. Odpre razpravo.
Razprave ni.

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 7. dopisne seje.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
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ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik 7. dopisne seje je potrjen.

K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda.

Župan preide na prvo točko dnevnega reda, ki obravnava in sprejema predlog dnevnega reda. 

Predlog dnevnega reda:
Potrditev zapisnika 10. redne seje z dne  26. 3. 2024
Potrditev zapisnika 6. dopisne seje od 17. 4. do 22. 4. 2024
Potrditev zapisnika 7. dopisne seje od 6. 5. do 9. 5. 2024

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Sklep o potrditvi cen storitev obveznih GJS ravnanja s komunalnimi odpadki (poročevalec: 

Darko Ličen, direktor Komunala Nova Gorica d.d.), 
3. Letno poročilo za leto 2023 ter poslovni in finančni načrt za leto 2024 JSMGG 

(poročevalka: Iris Podobnik, direktorica JSMGG),
4. Splošni pogoji poslovanja JSMGG za pomoči de minimis (poročevalka: Iris Podobnik, 

direktorica JSMGG),
5. Splošni pogoji poslovanja JSMGG po skupinski izjemi (poročevalka: Iris Podobnik, 

direktorica JSMGG),
6. Sklep o sprejemu Lokalnega energetskega koncepta Občine Renče – Vogrsko 

(poročevalka: Teja Koršič, predstavnica podjetja Geida d.o.o.), 
7. Poročilo PU Nova Gorica za leto 2023 (poročevalec: Sejad Jušić, načelnik Policijske 

postaje Nova Gorica),
8. Poročilo o delu MU za leto 2023 (poročevalec: Alen Maligoj, občinski redar MU občin 

Šempeter-Vrtojba, Renče-Vogrsko, Miren-Kostanjevica in Vipava),
9. Sklep o potrditvi cen obvezne GJS zagotavljanja 24-urne pogrebne službe (poročevalec: 

predstavnik koncesionarja Benko d.o.o.),
10. Sklep o imenovanju predstavnika Občine Renče-Vogrsko v Svetu zavoda Goriške lekarne 

Nova Gorica (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),
11. Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska 

dolina (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),
12. Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-

Vogrsko – druga obravnava (poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno pravne 
komisije),

13. Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim  premoženjem Občine Renče–Vogrsko za 
leto 2024 (poročevalec: Tarik Žigon, župan)

14. Sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 
2024/2025 (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec),
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15. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2023 (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica občinske uprave),

16. Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki za leti 2022 in 2023 JZGRD (poročevalka: 
Beti Čufer, direktorica OU),

17. Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica občinske uprave),

18. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
19. Vprašanja in pobude svetnikov,
20. Razno.

Župan zaradi brezpredmetnosti obravnave in vpliva na imenovanje direktorice Javnega zavoda 
za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina predlaga umik 11. točke. 
Odpre razpravo.

Aleš Furlan predlaga razširitev dnevnega reda. Ker se je na prejšnji seji sprejelo sklep o razrešitvi 
članice ODD in do danes KMVVI ni podala novega predloga za imenovanje, predlaga, da se po 
18. točki dnevnega reda umesti točko »Predlog o imenovanju«.

- Župan prosi za dopolnitev točke z gradivom.
- Aleš Furlan pove, da bi morala biti točka umeščena po 33. členu Poslovnika in da je 

priprava gradiva naloga KMVVI-ja. Ker komisija naloge ni opravila, meni, da je sedaj 
naloga svetnikov, da predlagajo novega člana. Predlaga, da se sejo OS prekine, da se 
sestane KMVVI, pregleda predlog in da se točko nato obravnava na seji OS. 

- Župan meni, da bi občinski svet moral biti o tem predhodno obveščen. Pove, da bo dal 
predlog razširitve dnevnega reda na glasovanje.

- Viktor Trojer potrdi napako KMVVI-ja. Sledi predlogu, da se sprejme točko v obravnavo. 
- Župan opozori na soglasje kandidata o imenovanju.
- Aleš Furlan pove, da ima soglasje in predlog o imenovanju že pripravljen. 
- Viktor Trojer pove, da bo predlog obravnavan, končno odločitev o imenovanju pa mora 

sprejeti občinski svet. 

Nedeljko Gregorič pove, da bo podprl predlog o razširitvi dnevnega reda.

Župan da na glasovanje svoj predlog za umik 11. točke dnevnega reda.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer     X 
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Predlog je sprejet. 

Župan da na glasovanje predlog svetnika Aleša Furlana umestitev v dnevni red »Imenovanje 
nadomestnega člana v Odbor za družbene dejavnosti« pred točko »Poročilo župana«.
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Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 1

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer     X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Predlog je sprejet. 

Župan da na glasovanje sprejem dnevnega reda za 11. redno sejo OS v sledeči obliki:

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Sklep o potrditvi cen storitev obveznih GJS ravnanja s komunalnimi odpadki (poročevalec: 

Darko Ličen, direktor Komunala Nova Gorica d.d.), 
3. Letno poročilo za leto 2023 ter poslovni in finančni načrt za leto 2024 JSMGG (poročevalka: 

Iris Podobnik, direktorica JSMGG),
4. Splošni pogoji poslovanja JSMGG za pomoči de minimis (poročevalka: Iris Podobnik, 

direktorica JSMGG),
5. Splošni pogoji poslovanja JSMGG po skupinski izjemi (poročevalka: Iris Podobnik, direktorica 

JSMGG),
6. Sklep o sprejemu Lokalnega energetskega koncepta Občine Renče – Vogrsko (poročevalka: 

Teja Koršič, predstavnica podjetja Geida d.o.o.), 
7. Poročilo PU Nova Gorica za leto 2023 (poročevalec: Sejad Jušić, načelnik Policijske postaje 

Nova Gorica),
8. Poročilo o delu MU za leto 2023 (poročevalec: Alen Maligoj, občinski redar MU občin 

Šempeter-Vrtojba, Renče-Vogrsko, Miren-Kostanjevica in Vipava),
9. Sklep o potrditvi cen obvezne GJS zagotavljanja 24-urne pogrebne službe (poročevalec: 

predstavnik koncesionarja Benko d.o.o.),
10. Sklep o imenovanju predstavnika Občine Renče-Vogrsko v Svetu zavoda Goriške lekarne 

Nova Gorica (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),
11. Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-

Vogrsko – druga obravnava (poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno pravne 
komisije),

12. Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim  premoženjem Občine Renče–Vogrsko za 
leto 2024 (poročevalec: Tarik Žigon, župan),

13. Sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 2024/2025 (poročevalka: 
Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec),

14. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2023 (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica občinske uprave),

15. Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki za leti 2022 in 2023 JZGRD (poročevalka: 
Beti Čufer, direktorica OU),

16. Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica občinske uprave),

17. Imenovanje nadomestnega člana v Odbor za družbene dejavnosti,
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18. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
19. Vprašanja in pobude svetnikov,
20. Razno.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Dnevni red je sprejet.

K 2) Sklep o potrditvi cen storitev obveznih GJS ravnanja s komunalnimi odpadki 
(poročevalec: Darko Ličen, direktor Komunala Nova Gorica d.d.).

Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o potrditvi cen storitev obveznih 
GJS ravnanja s komunalnimi odpadki. Besedo preda poročevalcu Darku Ličnu, direktorju 
Komunala Nova Gorica d.d.

Darko Ličen predstavi poročilo o GJS ravnanja s komunalnimi odpadki, ki je sestavni del gradiva 
za 11. redno sejo.

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Urban Martinuč pove, da je odbor izpostavil pomislek o učinkovitosti in optimizaciji delovanja 
podjetja ter pomislek o ustreznem izobraževanju uporabnikov glede ločevanja odpadkov in 
posledic, ki jih ima ločeno zbiranje na znižanje stroškov na položnicah.
Izpostavi, da si odbor želi več ozaveščanja o pomenu ločevanja.
Pri odločitvi je prevladala skrb glede posledic, ki bi nastopile ob nesprejetju sklepa o potrditvi. 
OGP je sklep potrdil in predlaga občinskemu svetu, da stori enako.

Župan odpre razpravo. 

Ava Rajh prosi za pojasnilo, kaj je mišljeno pod postavko »neposredni stroški prodaje«, ki so se 
zvišali na 19 % in predstavljajo 6,05 % deleža v ceni. Vpraša še, kaj pomeni normativa za obračun 
na količino zbranih podatkov. 

- Darko Ličen pojasni izračun normative, ki se pridobi kot količina odpadkov glede na število 
prebivalcev, deljeno z 12. Doda še, da je bo obvestilo o ustreznem ločevanju razposlano 
po gospodinjstvu v septembru. Pove, da je v mešanih odpadkih približno 20 % nepravilno 
ločenih odpadkov. Če bi ta odstotek odpadkov bil pravilno razvrščen, bi to pomenilo 
znižanje položnice za višino, ki jo je podjetje Kostak sedaj predlagalo v elaboratu. 

- Ava Rajh poda idejo o spodbujanju k ločevanju tudi z nagradnimi igrami. 
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- Darko Ličen se zahvali za pobudo. Pove, da podjetje Komunala več dela nameni 
izobraževanju že v vrtcih in več sodeluje z inšpekcijskimi službami. Pove, da se napake 
pri odlaganju ponavljajo na istih odlagališčih. 

Marko Furlan opozori, da smeti odlagajo smeti tuji državljani. Zanima ga, ali bi mogoče namestiti 
varnostne kamere. 

- Župan pove, da občina raziskuje možnosti postavitve kamer, vendar je zakon o GDPR-ju 
zelo omejujoč. Usklajevanja potekajo z informacijskim pooblaščencem. Pove pa, da je bil 
s pomočjo prijav občanov odkrit storilec, ki je nelegalno odlagal smeti s kombijem. Ena 
izmed možnosti je zaklepanje kontejnerskih prostorov, a bi najverjetneje veliko smeti 
ostalo odvrženih izven ograj.

Borut Zorn vpraša o požigih kontejnerjev – ali je mogoče tudi te storilce izslediti ali gre za 
samovžige. 

- Darko Ličen pove, da gre navadno za objestna dejanja, ki jih Komunala prijavi na policijo. 
V zimskem času je več tovrstnih dejanj zaradi petard in odlaganja vročega pepela. 

Nedeljko Gregorič vpraša, ali se normativi razlikujejo za fizične in pravne osebe. Postavi še 
vprašanje o reševanju kosovnega odpadka kot je les – ali je Komunala pretehtala upravičenost 
investicije nakupa drobilca za les ali je cenejši odvoz odpadka drugam.

- Darko Ličen pove, da sta normativa drugačna. Za pravne osebe je posebej sklenjena 
pogodba, saj se njihove odpadke tehta. 
Komunala je prejela okoljevarstveno dovoljenje, ki je predpogoj za nakup drobilca. Cena 
stroja znaša med 200.000 in 400.000 evri, trenutno pa za odvoz lesa podjetje plačuje po 
18 evrov, kar je za trenutne razmere ugodno.

Andraž Furlan izpostavi slabo urejenost in izgled komunalnih otokov pri pokopališču v Renčah. 
Poda pobudo za uvedbo kontejnerjev na kartice. 

- Darko Ličen pove, da so ekološki otoki namenjeni občanom, kakor nakazujejo tudi table, 
z objavljenimi hišnimi številkami. Potopni otoki s karticami so sprejemljivi, a najprej kot 
testno okolje. Komunala je odprta za tovrstne pobude. 

Viktor Trojer meni, da Komunala naredi premalo za iskanje notranjih rezerv, zato sklepa ne bo 
podprl.

Župan da na glasovanje Sklep o potrditvi cen storitev obveznih GJS ravnanja s komunalnimi 
odpadki (poročevalec: Darko Ličen, direktor Komunala Nova Gorica d.d.).

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 9
PROTI: 6

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 
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K 3) Letno poročilo za leto 2023 ter poslovni in finančni načrt za leto 2024 JSMGG 
(poročevalka: Iris Podobnik, direktorica JSMGG).

Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava Letno poročilo za leto 2023 ter poslovni 
in finančni načrt za leto 2024 JSMGG. Besedo preda poročevalki Iris Podobnik, direktorici 
JSMGG.

Iris Podobnik predstavi poročilo leta 2023 in finančni načrt za leto 2024. Obe poročili sta sestavni 
del gradiva za 11. redno sejo. 

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun. Besedo preda 
njegovemu predsedniku.

Urban Martinuč povzame, da poročilu ni sledila večja debata in da se je OGP s poročilom ustrezno 
seznanil.

Župan odpre razpravo.

Ava Rajh vpraša, kako bi lahko spodbudili občinske kmete in gospodarstvenike, da bi podali več 
vlog.

- Iris Podobnik pove, da ima občina manj poslovnih subjektov in posledično je manj 
povpraševanja za brezobrestna posojila. O razpisih obveščajo preko svoje in občinske 
spletne strani, razposlani so maili glede na bazo podatkov, ki jim je na voljo. Meni, da je 
dokumentacija za podajo vlog preprosta, zavod ob tem nudi ustrezno pomoč pri 
izpolnjevanju obrazcev. 

Nedeljko Gregorič vpraša, kakšna je bila rast med letoma 2022 in 2023 v smislu pravnih subjektov 
v naši občini. 

- Iris Podobnik potrdi, da se rast veča. V letu 2023 je bilo izplačanih več sredstev. 

Viktor Trojer pojasni, da sklad zahteva jamstvo za vračilo kreditov. Kredit lahko dobi vsak, ki ima 
ustrezna jamstva za pridobitev kreditov. 

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi Letnega poročila za leto 2023 ter poslovnega in 
finančnega načrta za leto 2024 JSMGG. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 
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K 4) Splošni pogoji poslovanja JSMGG za pomoči de minimis (poročevalka: Iris Podobnik, 
direktorica JSMGG).

Župan nadaljuje sejo s četrto točko dnevnega reda, ki obravnava splošne pogoje poslovanja 
JSMGG za pomoči de minimis. Besedo preda poročevalki Iris Podobnik, direktorici JSMGG.

Iris Podobnik pove, da je pomoč de minimis namenjena s.p.-jem in d.o.o.-jem, ki po velikosti 
spadajo med mikro, mala in srednja podjetja ter za kmete z dopolnilno dejavnostjo. Novi splošni 
pogoji višajo sredstva. Pove, da ko bo pridobljeno soglasje vseh občin in bo shema objavljena v 
Uradnem listu, bo sledila objava razpisov.

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Urban Martinuč pove, da je shemo že potrdilo Ministrstvo za finance in nadzorni svet javnega 
zavoda, zato je tudi OGP potrdil splošne pogoje.

Župan odpre razpravo. 

Viktor Trojer vpraša, kaj je de minimis pomoč in kakšna je lahko višina pomoči. 
- Iris Podobnik pojasni, da gre za nepovratno pomoč, ki je omejena, da ne bi prišlo do 

izkrivljanja konkurence. Glede na tržno obrestno mero mora sklad izračunati obresti za 
obdobje posojila – to je tudi zapisano v pogodbo in v vednost posredovano Ministrstvu za 
finance. 

- Viktor Trojer vpraša o maksimalni možni zadolženosti podjetja pri skladu.
- Iris Podobnik odgovori, da več kot 60.000 evrov ne sme biti odprtih ob vlogi za novo 

posojilo. Višina posojila je odvisna od tega, kako je posojilo zavarovano.  

Župan da na glasovanje sklep o soglasju k Splošnim pogojem poslovanja JSMGG za pomoči de 
minimis JSMGG.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 
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K 5) Splošni pogoji poslovanja JSMGG po skupinski izjemi (poročevalka: Iris Podobnik, 
direktorica JSMGG). 

Župan nadaljuje sejo s peto točko dnevnega reda, ki obravnava splošne pogoje poslovanja 
JSMGG po skupinski izjemi. Besedo preda poročevalki Iris Podobnik, direktorici JSMGG.

Iris Podobnik pojasni, da so upravičenci do pomoči kmetje, ki se ukvarjajo s primarno kmetijsko 
dejavnostjo. Upravičenci lahko prejmejo posojila do 100.000 evrov za dobo odplačila največ 10 
let. Pogoji bodo vstopili v veljavo po prejemu identifikacijske številke, sledila bo objava razpisov.

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun. Besedo preda 
njegovemu predsedniku.

Urban Martinuč pove, da je OGP sledil predhodnim odločitvam in potrdil spremembe splošnih 
pogojev.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na sklep o soglasju k Splošnim pogojem poslovanja JSMGG po skupinski izjemi.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 6) Sklep o sprejemu Lokalnega energetskega koncepta Občine Renče – Vogrsko 
(poročevalka: Teja Koršič, predstavnica podjetja Geida d.o.o.).

Župan preide na šesto točko, ki obravnava Sklep o sprejemu Lokalnega energetskega koncepta 
Občine Renče – Vogrsko. Besedo preda poročevalki Teji Koršič, predstavnici podjetja Geida 
d.o.o.

Teja Koršič predstavi Lokalni energetski koncept Občine Renče-Vogrsko, ki je sestavni del 
gradiva za 11. redno sejo.

Župan odpre razpravo.

Ava Rajh prosi za pojasnilo, zakaj je OŠ Renče največji uporabnik energije kljub prenovi objekta. 
- Teja Koršič potrdi, da so šole največji uporabniki energije. OŠ Renče ni bila v celoti 

obnovljena. 
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- Ava Rajh vpraša o možnosti pospešene obnove javne razsvetljave še pred letom 2026, 
kar bi zmanjšalo stroške in bilo v skladu z uredbo. Obenem vpraša o možnosti prijave 
prenove razsvetljave na državne razpise.

- Teja Koršič pove, da je obnova načrtovana glede na finančno zmožnost občine.
- Župan pove, da bo občina v dveh letih obnovila javno razsvetljavo, naprej na Vogrskem. 

Del razsvetljave je že bil zamenjan tekom investicije vodovod-kanalizacija. Občina bo 
kmalu pričela z izvedbo zamenjave, kar se bo hitro odražalo na nižjih stroških. Z novim 
sistemom bo mogoče vzpostaviti režim izključevanja luči v nočnem času.

Nedeljko Gregorič zanima ga, koliko časa je terjala priprava elaborata in koliko je stal občino. 
Vpraša, ali je v elaboratu predvidena tudi izgradnja fotovoltaike. Zanimajo ga direktive za gradnjo 
stavb do leta 2050. 

- Teja Koršič cilji so znani, ni pa dorečeno, da se ne bodo več spreminjali. Elaborat je bil v 
pripravi leto dni, strošek je znašal okrog 6.000 evrov. Dokument, izdelan s takrat 
pridobljenimi podatki, je bil pripravljen septembra, s strani ministrstva pa potrjen oktobra. 

- Župan pove, da je fotovoltaika izvzeta iz elaborata, saj je bil razpis za net metering 
objavljen konec leta. Lokalnega energetskega koncepta v tej točki ni bilo mogoče dopolniti, 
saj je bil elaborat že sprejet s strani ministrstva.

- Teja Koršič doda, da je o aktivnostih potrebno poročati in da bo takrat mogoče dodati tudi 
poglavje o fotovoltaiki. 

Župan da na Sklep o sprejemu Lokalnega energetskega koncepta Občine Renče – Vogrsko.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 7) Poročilo PU Nova Gorica za leto 2023 (poročevalec: Sejad Jušić, načelnik Policijske 
postaje Nova Gorica).

Župan nadaljuje sejo s sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava Poročilo Policijske uprave Nova 
Gorica za leto 2023. Besedo preda poročevalcu Nenadu Kravanji, namestniku načelnika 
policijske postaje.

Nenad Kravanja predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 11. redno sejo. 

Župan odpre razpravo.
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Andraž Furlan izpostavi nevarno območje ceste Bukovica-Bilje, bližino šole in vrtca ter velike 
prisotnosti tovornih vozil. Vozne hitrosti so nad omejitvami, kar dokazujejo tudi podatki merilnika 
hitrosti. Želel bi se večje prisotnosti policistov v času konic. 

- Nenad Kravanja pove, da več pozornosti namenjajo prijavam. Veliko tovornega prometa 
je bilo zaradi gradbišč po občini. Pojasni, da se soočajo s kadrovsko stisko, cestna policija 
pa mora po državni uredbi pregledovati avtoceste.

Viktor Trojer predlaga postavitev radarja.
- Župan pove, da se skupaj z ostalimi občinami potekajo usklajevanja o morebitnem najemu 

radarjev in dodatni zaposlitvi na medobčinski redarski službi, ki bi zadevo vodila.

Borut Zorn zanima ga, ali so bile tatvine po stanovanjskih hišah v Renčah dokončno raziskane. 
Vpraša o možnosti postavitvi kamer na cestnih vpadnicah in o podpori tovrstnega nadzora. 

- Nenad Kravanja odgovori, da videonadzor policija podpira, saj so ji videoposnetki v veliko 
pomoč pri iskanju storilcev. Vlomi po Renčah niso bili raziskani, predvidoma pa prihajajo 
storilci iz drugih koncev Slovenije, ne poslužujejo se avtocest, saj vedo, da je tam 
nameščen video nadzor cest.

Ava Rajh opozori na številne avtomobile romunskih registracij, ki na prikolicah prevažajo različen 
material. Vpraša o primerih, povezanih z drogo – ali se število teh primerov povečuje. 

- Nenad Kravanja odgovori, da romunski državljani, ki delajo v Italiji, navadno tovorijo 
material in uporabljajo lokalne ceste za tranzit. Glede števila primerov uporabe drog, je 
številka primerljiva s prejšnjimi leti. 

Nedeljko Gregorič meni, da tudi CPS kaže na velik porast prometa. Apelira na preventivo in 
povečano kontrolo prometa. 

- Nenad Kravanja odgovori, da se meritve hitrosti ne morejo izvajati preventivno, saj je 
prekoračitev hitrosti že prekršek.

Župan  da na glasovanje sklep o seznanitvi z letnim poročilom Policijske uprave Nova Gorica za 
leto 2023.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 8) Poročilo o delu MU za leto 2023 (poročevalec: Alen Maligoj, občinski redar MU občin 
Šempeter-Vrtojba, Renče-Vogrsko, Miren-Kostanjevica in Vipava).
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Župan preide na osmo točko dnevnega, ki obravnava Poročilo o delu MU za leto 2023. Besedo 
preda poročevalcu, Alenu Maligoju, občinskemu redarju Medobčinske uprave občin Šempeter-
Vrtojba, Renče-Vogrsko, Miren-Kostanjevica in Vipava.

Alen Maligoj predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 11. redno sejo. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan se zahvali MU za vzpostavitev redu v času velike investicije gradnje vodovoda in 
kanalizacije ter za povečan nadzor ob šolskem okolišu. 

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi s poročilom o delu MU za leto 2023. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0
V času glasovanja je odsoten svetnik Andraž Furlan.

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 9) Sklep o potrditvi cen obvezne GJS zagotavljanja 24-urne pogrebne službe 
(poročevalec: predstavnik koncesionarja Benko d.o.o.).

Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o potrditvi cen obvezne GJS 
zagotavljanja 24-urne pogrebne službe.

Rosana Prestor Benko predstavi elaborat o oblikovanju cene storitve obvezne GJS zagotavljanja 
24-urne pogrebne službe. Gre za tretjo spremembo cene, ki je letos za 7,21 % višja zaradi dviga 
stroškov. Elaborat je pripravljen skladno z zakonom, uredbo in metodologijo ter občinskim 
odlokom.

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Urban Martinuč pove, da je OGP soglasno potrdil ceno obvezne GJS.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje Sklep o potrditvi cen obvezne GJS zagotavljanja 24-urne pogrebne 
službe.

Rezultat glasovanja: 
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NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0
V času glasovanja je odsoten svetnik Andraž Furlan.

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

Prekinitev seje dne 18.00.
Nadaljevanje seje ob 18.17.

K 10) Sklep o imenovanju predstavnika Občine Renče-Vogrsko v Svetu zavoda Goriške 
lekarne Nova Gorica (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI).

Župan nadaljuje enajsto redno sejo z deseto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o 
imenovanju predstavnika Občine Renče-Vogrsko v Svetu zavoda Goriške lekarne Nova Gorica. 
Besedo preda poročevalcu, Viktorju Trojerju, predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja.

Viktor Trojer pove, da je na povabilo za podajo predlogov k imenovanju prispela ena prijava, ki je 
bila popolna. Predlaga, da se za člana imenuje Jerneja Medveščka, ki je trenutno opravljal 
funkcijo nadomestnega člana. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Sklep o imenovanju Jerneja Medveščka za predstavnika Občine Renče-
Vogrsko v Svetu zavoda Goriške lekarne Nova Gorica.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
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Borut Zorn X
Benjamina Mikuž      
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 11) Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta Občine 
Renče-Vogrsko – druga obravnava (poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno 
pravne komisije).

Župan preide na enajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Poslovnik o spremembah in 
dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko – druga obravnava. Besedo 
preda poročevalcu Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije.

Andraž Furlan povzame, da do sprememb in amandmajev med prvo in drugo obravnavo ni prišlo. 
Meni, da je snemanje in prenos sej v živo pomemben doprinos, saj bo tako omogočen še boljši 
vpogled v delo občinskega sveta in dosežena večja transparentnost. Predlaga, da svetniki 
predlog sprememb sprejmejo.

Župan odpre razpravo.

Aleš Furlan predlaga umik 92. člena. Amandmajev ne bo vlagal, saj bi moral biti njegov predlog, 
ki ga je podal že v prvi obravnavi, podan na glasovanje. 
Predlaga sestanke pred prvim branjem proračuna. 
Opozori, da je potrebno glasovati ali se bo o spremembah glasovalo v celoti ali posamezno.

- Župan vpraša, ali je predlog o umiku 92. člena podal na SPK.
- Aleš Furlan pove, da je svoje pobude že pred 1. branjem predstavil na SPK. Meni, da bi 

se o podanem predlogu moralo glasovati tekom prve obravnave te točke, na 10. seji OS. 
Izpostavi 78. člen Poslovnika, 3. odstavek in 79. člen glede glasovanja. 

- Župan prosi SPK za tolmačenje tega dela Poslovnika.
- Andraž Furlan predlaga glasovanje o tem, ali se o spremembah glasuje v paketu ali v 

celoti. Pove, da SPK do 31. 10. 2024 ponovno sprejema pobude za spremembo 
Poslovnika.

- Župan pove, da so nove spremembe predvidene tudi zaradi uskladitve z zakonodajo. 
- Aleš Furlan predlaga glasovanje v paketu. Meni, da bi se o 92. členu moralo glasovati že 

na prejšnji seji in da je na strani župana, ali se člen ohrani v Poslovniku. 
- Župan pojasni, da se trenutno razpravlja o spremembi 92. člena, ki je zajeta v 5. točki.

Andraž Furlan predlaga izvedbo glasovanja o načinu sprejemanja sprememb Poslovnika.

Župan da na glasovanje sprejemanje sprememb in dopolnitev poslovnika Občinskega sveta 
Občine Renče-Vogrsko v celoti.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 8
PROTI: 5

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
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Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž      X
Ava Rajh X

Glasovanje za sprejemanje sprememb v celoti je sprejeto. 

Viktor Trojer opozori, da je za potrditev predlaganih sprememb potrebna dvotretjinska večina.

Župan da na glasovanje Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta 
Občine Renče-Vogrsko.
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika je sprejet.

Župan predlaga svetnikom, da svoje predloge o spremembah in dopolnitvah Poslovnika 
posredujejo SPK na predpisanem obrazcu.

Andraž Furlan pojasni, da se je pri spremembi 92. člena sledilo usmeritvam, ki jih je podalo 
Ministrstvo za finance. 

Nedeljo Gregorič predlaga, da naj svetniki najprej vložijo predloge za spremembo Statuta in nato 
Poslovnika.

K 12) Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Renče–
Vogrsko za leto 2024 (poročevalec: Tarik Žigon, župan).

Župan preide na dvanajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o dopolnitvah Načrta 
ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Renče–Vogrsko za leto 2024.
Pojasni, da do spremembe prihaja zaradi prevzemanja zemljišča pri nogometnem igrišču v 
Renčah v občinsko last. Drugi del sprememb se nanaša na protipoplavne ureditve.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja s stvarnim  premoženjem Občine 
Renče–Vogrsko za leto 2024.

Rezultat glasovanja: 
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NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 13) Sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 2024/2025 
(poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec).

Župan preide na trinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o subvencioniranju nakupa 
dijaških vozovnic v šolskem letu 2024/2025. Besedo preda poročevalki Vladimiri Gal Janeš, Višji 
svetovalec.

Vladimira Gal Janeš pove, da gre za subvencijo javnega prevoza za dijake s stalnim 
prebivališčem v naši občini. Vlogo za nakup je potrebno vložiti pri prevozniku, s katerim občina 
sklene pogodbo. 

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo njenemu 
predsedniku.

Marko Švara pove, da je odbor soglasno potrdil predlog sklepa.

Župan odpre razpravo.

 Ava Rajh vpraša ali je potrebno predložiti tudi potrdilo o šolanju.
- Vladimira Gal Janeš pove, da upravičenost do dodatne subvencije preverja ponudnik 

prevoza. 

Župan da na glasovanje Sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 
2024/2025.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
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Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 14)  Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2023 (poročevalka: Beti 
Čufer, direktorica občinske uprave).

Župan preide na štirinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava seznanitev z oceno izvajanja 
Občinskega programa varnosti za leto 2023. Besedo preda direktorici občinske uprave, Beti 
Čufer.

Beti Čufer pove, da mora občinski svet oceniti izvajanje Občinskega programa varnosti na podlagi  
poročanja s strani policije in medobčinske uprave. Na podlagi danes predstavljenih poročil 
predlaga potrditev ocene.  

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi z oceno izvajanja Občinskega programa varnosti za 
leto 2023.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 15) Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki za leti 2022 in 2023 JZGRD 
(poročevalka: Beti Čufer, direktorica OU).

Župan nadaljuje sejo s petnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o porabi presežka 
prihodkov nad odhodki za leti 2022 in 2023 Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost. 
Besedo preda direktorici občinske uprave, Beti Čufer.

Beti Čufer pojasni, da so prošnjo za izdajo sklepa prejele vse občine ustanoviteljice. Presežki 
izhajajo iz leta 2022 in 2023. Porabljeni bi bili za nakup vozila s cisterno za prevoz vode.
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Župan odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki za leti 2022 in 2023 
JZGRD.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X  
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 16) Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 (poročevalka: Beti 
Čufer, direktorica občinske uprave).

Župan preide na šestnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Zaključni račun proračuna Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2023. Besedo preda poročevalki Beti Čufer, direktorici občinske uprave.

Beti Čufer predstavi zaključni račun, ki je sestavni del gradiva za 11. redno sejo. Realizacija na 
strani odhodkov je bila 89 %, na strani prihodkov pa 77 %. Realizacija odhodkov, tako 
procentualno kot vrednostno, je bila najvišja od ustanovitve občine. 

Župan preda besedo predsedniku Nadzornega odbora, Gregorju Kobalu.

Gregor Kobal predstavi kratko analizo zaključnega računa in ugotovitve Nadzornega odbora, ki 
so sestavni del gradiva za 11. redno sejo. 
Leto 2023 je bilo neprimerljivo z leti poprej, da saj so prihodki presegali 5 milijonov. Odhodki so 
bili prav tako visoki, saj so bili v letu 2023 zaključeni dve veliki investiciji. Občina se je že drugo 
leto zapored zadolžila z namenom zaključevanja sofinanciranih investicij. 
Bilančna vsota se je v preteklem letu povečala na račun ohranjenih sredstev dobroimetja na 
bankah, letos pa se je to povečalo zaradi števila nepremičnin v občinski lasti. 
Nadzorni odbor se je seznanil z zaključnim računom, potrdil, da je pripravljen skladno s predpisi 
in da so bila na voljo vsa potrebna razkritja finančnega poročila. 

Župan pojasni, da je bil kredit najet zaradi likvidnosti. Zaradi istih razlogov so bila ustavljena vsa 
nenujna vzdrževalna dela in druge manjše investicije. Proti koncu leta in koncu projekta so se 
računi višali.  

Župan preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun, ki je zaključni račun 
obravnaval na svoji seji. 

Urban Martinuč pove, da je OGP zaključni račun soglasno potrdil.
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Župan odpre razpravo. 

Ava Rajh »Jaz bi prvo začela s tem, ali smo sploh sprejeli tale oziroma da danes obravnavno 
zaključni račun ali je v skladu z 98. členom, ki pravi, da župan predloži predlog zaključnega računa 
obračunskega proračuna občinskemu svetu do 15. aprila tekočega leta. Jaz imam tle analizo, ki 
jo je opravilo Ministrstvo za finance, direktorat za proračun, kjer je za leto 2022 ugotavljajo 
napake, ki jih delajo župani pri zaključnih računih in eno od tega je, da župan ne samo da predloži, 
ampak mora tudi predložit v sprejem do 15. aprila. Jasno in glasno je zapisno, župan mora 
občinskemu svetu zaključni račun posredovati v sprejem in ne v seznanitev do 15. aprila. Vi ste 
ga nam poslali samo v seznanitev. Se pravi, danes smo 28. maj in je še to, enako piše tudi gor. 
Samo berem iz te analize. Župan predloži predlog zaključnega računa občinskemu svetu v 
mesecu maju, juniju. Ni res. Mora do 15. aprila tekočega leta. Tako da prosim, to je že drugo leto, 
ko enako delamo, da uskladimo …«

- Beti Čufer pove, da se tako sprejema zaključni račun od 2007.
- Ava Rajh »Poglejte analizo zaključnih računov občin za leto 2022, kjer je ministrstvo 

povedalo svoje pripombe. Potem pomeni, da ministrstvo laže. Sori.« 
- Beti Čufer pojasni, da se zaključni račun obravnava na prvi možni seji. Meni, da je 

sklicevanje seje samo za sprejem zaključnega proračuna do 15. aprila nesmiselno. 
Poudari, da zaključni račun prejmejo svetniki v pregled še pred 15. aprilom in da Nadzorni 
odbor še nikoli ni očital tega neskladja s priporočili ministrstva. 

- Ava Rajh »Hvala za razlago, samo zdej v bistvu še enkrat ugotavljamo, da mi veselo 
kršimo določene člene po zakonu, po Poslovniku, karkoli in zmiri imamo neko razlago. Se 
pravi, ko bom jaz vozila 100 namesto 50 po cesti, bom rekla, policaju, gospod policaj, sori, 
se mi je zgodilo, se mi mudi, moram vozit 100 na uro. Mislim, da če nekje neki piše, najbrž 
ne piše samo za lepo videt.«

- Župan vpraša, ali je še kaj, vezano na razpravo o zaključnem računu.
- Ava Rajh »Ja, še, nisem še končala, če lahko, če lahko. Prvo bom povedla, sproti pa bi 

prosila tudi gospoda Kobala za razlago pol za naprej. Že tri leta, pogledala sem 21, 22, 
23 to kar imamo, da prihodki v bistvu zmiri so približno 70 %, sledijo proračunu, odhodki 
pa približno tam 10 % do 15 % več, kar pomeni, da tudi v vsak nadaljnji proračun, to kar 
ste ugotovili tudi vi naprej, kar bom prebrala vam, prenapihnemo prihodke. Na podlagi 
prenapihnjenih prihodkov potem tudi logično tolko več damo v odhodke, ker mislimo, da 
imamo toliko denarja. Recimo samo ena od takih zadev, ki je, je tako, kot ste tudi sami 
napisali, je sigurna zgodba je dohodnina, ki pride, da vemo zakaj se gre. Nadomestilo za 
uporabo stavbnega zemljišča – mi ga redno in čedno vpisujemo okrog 395.000, v zadnjih 
dveh letih smo več ali manj maksimalno kar smo dobili je bilo 229.000, pomeni 165.000 
evrov napihnjenih prihodkov, ker do zdej nismo še nikoli dobili 395.000. Prihodki koncesije 
igre na srečo – vsako leto imamo okrog 150.000, v letu 22 je bilo 34 % realizirano, v letu 
23 60 %, kar pomeni, da imamo okrog 60.000 evrov manj prihodkov, kot smo jih planirali. 
Komunalni prispevek je tudi približno 66 % realizacije od naših proračunov, kar spet 
pomeni 18.000 evrov. Če to na hitro seštejemo, smo že na 200.000 evrih. Tako da bi 
prosila, da malo pogledate. Neki druga pa še je, kar smo se tudi pogovarjali že. V vašem 
poročilu za leto 22 ste dal priporočilo, da … Bom prebrala, da ne boste rekli, da krivo vero 
učim. Dobesedno, v glavnem, če skrajšam postopek, da investicije ne tečejo tako, kot bi 
mogle in da priporočate, da se jih malo drugače pelje. Jaz sem to na prejšnji seji vprašala, 
dobila sem odgovor, da tečejo, kot tečejo in da tko je in da tko bo. Vi ste pa napisali na 
15. strani vašega poročila, da v času, ko se je obravnaval zaključni račun, je bil sprejet 
tudi proračun za 24, načrt investicijskih projektov, ki so zaradi pomembnosti velikih 
investicij ostali v čakalni vrsti. Se pravi  so ostali v čakalni vrsti vsi ostali, ki jih vlečemo iz 
leta 18 naprej in vprašam, če je to nekaj normalnega. 
V letu 22 ste dali priporočilo, v preteklih letih in leto je …«

- Župan opozori, da ta točka obravnava zaključni račun leta 2023. 
- Ava Rajh »Ja, sej to je vezano na to, ne čitam poročilo ... Sprašujem gospoda Kobala, 

predsednika Nadzornega odbora, če mi lahko pove, kje priporočilo iz leta 2022 glej 
investicij je bilo v letošnjem letu 2023 upoštevano. Zdej, je v letu 23 upoštevano to, kar so 
oni priporočili. Ker v skladu s 32. členom Zakona o lokalni samoupravi piše, da moramo 
vsi upoštevati vaša priporočila. Zdej me zanima, kje ste vi vidli, ko ste naredili nadzor leta 
23, kje so se ta priporočila upoštevala. In zato čitam jaz to. Ker je enako blo … Lahko pa 
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berem naprej. Zdej, jaz vem, da vas motim, ker hodim zdej, sej jaz mislim, da bi konec 
koncev morali bit zadovoljni, ker samo povemo, o katerih, katere zadeve se zdijo nam 
malo čudne in da jih lahko popravimo za naprej. Zdej če nimamo prava glasanja, bi rekli, 
lahko utihnem zdej takoj, ni problema. Samo vprašam, če lahko.«

- Župan odgovori, da je šele sedaj prejel obrazložitev, zakaj svetnica bere priporočila iz leta 
2022. 

- Ava Rajh »V preteklih letih in letos so se aktivnosti vodile tako, da so v največji meri 
izčrpani vsi razpoložljivi viri te investicije začete in zajete v ustreznem proračunskem 
obdobju, ki so že tako vedno predmet rebalansa in številnih prerazporeditev po sklepu 
župana. Investicijska vlaganja ne dosegajo načrtovanih. To je zdej tisto, kar ste vi sami v 
vašem poročilu za 23 podali, pa me zanima, če je to vse normalno in zakaj nobenega 
novega priporočila nismo videli na konci.«

- Gregor Kobal pove, da je mnenje NO pripravljeno glede na dostopne podatke. Razlog, 
zakaj se investicije vlečejo, je podal že župan. Glede tega, kako se sprejema zaključni 
račun in zakaj odhodki presedajo prihodke, meni, da je to stvar občinskega sveta. Glede 
na visok odstotek realizacije se NO ni zdelo potrebno, da poda priporočilo glede investicij. 

- Beti Čufer pove, da je proračun občinski akt, ki ga sprejme občinski akt. Pove, da je 
nemogoče točno napovedati višino na primer komunalnega prispevka. Meni, da je 
nesmiselno sklicevati seje za rebalanse vsak drugi mesec, da bi odstopanja uravnavali. 
Pojasni, da so samo za namen prijave na razne razpise odprte določene postavke in da 
so finančni načrti v podjetjih drugačni in veliko bolj specifični. Poudari, da so bila lanska 
priporočila NO letos upoštevana. Predlaga, da svetnica pogleda realizacije zaključnih 
računov od ustanovitve občine do danes. Prosi za pomoč in ne samo za kazanje s prstom, 
kaj je narobe.

- Ava Rajh »Ne kažem s prstom. Jaz ne vem, kako nej povem, da ne boste zmirm vzeli to 
kot napad na vas. Niti najmanj ni to napad na vas. Govorimo o tem, kar je jasno in glasno 
to napisano. Če lahko samo rečem. Nadomestilo za uporabo stavbnih zemljišč,  zadnja tri 
leta samo poglejte realizacijo in kok smo vsako leto damo 280.000, pa točno vemo že 
danes, da jih ne bomo dobili. Ker prihodkom sledijo odhodki, pomeni, da se dodatno 
zadolžujemo, kar je rekel gospod Kobal, se pravi, da bomo en dan prišli, da se bomo 
zadolžili za 3 milijone, 4 milijone, kolkor imamo tistih osnovnih življenjskih dohodnine, ki 
jo dobimo in bomo lahko brez prebite pare.  Se pravi, zdej se mi smejete, OK. Rešeno, ni 
problema. Rešeno.«

- Župan pove, da se občina ne zadolži, ne da bi to bilo namensko, ne da bi to potrdil OS in 
ne da bi Ministrstvo za finance podalo soglasje. 

- Ava Rajh »Po 26. členu Poslovnika, ker imamo, bom pač izkoristila gospoda Kobala, da 
je tuki, ga lahko vprašamo tudi vprašanje iz njihove pristojnosti oziroma njihovega 
področja dela, me zanima: v 48. členu Statuta piše, da Nadzorni odbor poroča 
Občinskemu svetu in županu najmanj dvakrat letno.«

- Župan opozori, da to ni tema te točke.
- Ava Rajh »Ja potem gospoda Kobala ne bo več. Jaz samo uveljavljam 26. člen 

Poslovnika, da ga lahko vprašam takrat, ko je prisoten, ker potem ne bo več prisoten na 
njegovem področju dela. Zdej če ne smem vprašat, povejte. Sori. Tako piše v Poslovniku. 
26. člen Poslovnika, čisto na dnu piše, predsednik Nadzornega odbora občine, predsednik 
komisij, odborov, direktor občinske uprave so dolžni udeležiti se sej Občinskega sveta in 
odgovarjati na vprašanja članov Občinskega sveta, kadar se obravnavajo vprašanja iz 
njihove pristojnosti oziroma njihovega področja dela. Zdej, on je tuki …«

- Župan pove, da se vprašanja vseeno morajo nanašati na tekočo točko dnevnega reda. 
- Ava Rajh »Ja, sej, to je to, ker bi ga morali najmanj dvakrat letno poročat, se pravi o tem. 

Plus tega, da Nadzorni odbor prejeme progam nadzora, s programom nadzora seznani 
občinski svet in župana. Tega programa v zadnjih dveh letih jaz še nisem vidla. Lahko 
sem sklerozna.«  

- Župan ponovno opozori, da se morajo vprašanja nanašati na obravnavano točko.
- Ava Rajh »…oziroma za njihovo področje dela.«
- Župan pove, da v Poslovniku tudi piše, da se razpravlja samo o posamezni točki in da 

mora župan za ta red primerno skrbeti. 
- Ava Rajh »Se pravi, da boljš da smo tiho in končamo zgodbo.« 
- Župan odgovori, da so vprašanja o zaključnem računu na mestu. 
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- Ava Rajh »Jaz samo vprašam, ker gospod Kobal je zdej in čez eno leto ga bom spet vidla 
pri zaključnem računu. Imamo pa probleme, ker je po Statutu, da nam dvakrat letno 
poroča, plus da nam dajo program, da nas seznanijo s svojim programom dela. Mi v 
zadnjih dveh letih, sori, bom vprašala kogarkoli od svetnikov, ali vejo, kaj je Nadzorni 
odbor s svojim programom dela v zadnjem letu in pol. Če vejo, hvala bogu, jaz ne vem. 
Hvala. Še to, uveljavljam 53. člen za dobesedni zapis. Hvala.«

- Gregor Kobal pojasni, da sprejet plan dela nikoli ne pošilja OS, ampak občinski upravi.   
- Beti Čufer pojasni, da občinska uprava ni prejela potrjenega plana dela NO. 

Nedeljko Gregorič meni, da zaključni račun kaže na veliko odstopanje. Želja je, da bi bili prihodnji 
računi naravnani dokaj realno, z 10-15 % odstopanjem. Meni, da ni nič tako težko predvidljivega. 
In da proračun s 5 milijoni ni rekorden, saj bi lahko bil še višji. Predlaga, da se predsednik NO 
udeleži sej ob sprejemanju proračuna. Predlaga, da se popravi sistem dela v korist občanov. 
Glede poročil NO in mnenj drugih zunanjih revizijskih inštitucij, ki jih prejme župan, pa meni, da 
sam župan odloča o tem, ali bo ta poročila dal na Občinski svet ali jih bo držal v predalu. 

- Župan opozori na nerazumevanje in da bo za zadnji del zahteval opravičilo. Pojasni, da 
mora biti poračun sestavljen tako, da omogoča prijavo na razpise. Izpostavi 8 milijonsko 
realizacijo. Poudari, da je NO avtonomen organ in da kot župan ne zaustavlja nikakršnih 
poročil, ki jih odbor pripravi za obravnavo. Zahteva opravičilo. 

- Viktor Trojer postopkovno opozori na razpravo v tej točki.
- Nedeljko Gregorič pove, da se ne bo opravičil, saj ni rekel, da župan zadrži poročila, 

ampak da jih lahko zadrži, kar pa ni obsodba. 

Aleš Furlan opozori, da je pred glasovanjem potrebno še enkrat vprašati, ali bo kdo od svetnikov 
obrazložil svoj glas in podal svoje mnenje.

Župan vpraša o morebitni podaji mnenja ali obrazložitvi. Nihče se ne prijavi. 

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi Zaključnega računa proračuna Občine Renče-Vogrsko 
za leto 2023.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 10
PROTI: 2

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Zaključni račun je potrjen.  

K 17) Predlog imenovanja člana v Odbor z družbene dejavnosti. 

Župan preide na sedemnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava imenovanje predstavnika v 
Odbor z družbene dejavnosti.
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Prekinitev seje za namen izredne seje KMVVI ob 19.27.
Nadaljevanje seje ob 19.40.

Župan preda besedo Viktorju Trojerju, predsedniku KMVVI.

Viktor Trojer pove, da je prispel predlog s strani SD, da se kot članico Odbora za družbene 
dejavnosti imenuje Vando Ožbot. KMVVI predlaga, da o predlogu glasuje OS.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Vande Ožbot za nadomestno članico Odbora za 
družbene dejavnosti. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 6
PROTI: 9 

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep ni sprejet. 

K 18) Poročilo župana o sprejetih slepih.

Župan nadaljuje sejo z osemnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo župana in pregled 
sklepov prejšnje seje. Pove, da je na 10. redni seji občinski svet sprejel Sklep o soglasju k novi 
ekonomski ceni storitve Pomoč družini na domu, Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2024, 
Sklep o razrešitvi člana Odbora za družbene dejavnosti in Letni program športa v Občini Renče-
Vogrsko v letu 2024. Vsi sprejeti akti  so bili objavljeni v Uradnih objavah št. 7/2024 z dne 10. 4. 
2024. Preostali sprejeti sklepi pa so bili dostavljeni ustreznim institucijam in sicer: Celostna 
prometna strategija Občine Renče-Vogrsko, Potrditev presežka prihodkov nad odhodki Javnega 
zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina, Soglasje k zadolžitvi javnega zavoda za 
turizem Nova Gorica in Vipavska dolina, Poročilo o izvedenih aktivnostih iz LEK v letu 2023 ter 
plan aktivnosti za leto 2024, Potrditev presežka prihodkov nad odhodki JZ OŠ Lucijana Bratkoviča 
Bratuša Renče za leto 2023, Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Goriške lekarne 
Nova Gorica, Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara za leto 2023, 
Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Renče–Vogrsko za leto 2024. Na6. in 7. dopisni seji pa je občinski svet sprejel: Sklep o 
imenovanju predstavnika v Svet zavoda Goriške knjižnice Franceta Bevka, Sklepa o soglasju k 
izplačilu delovne uspešnosti za leto 2023 ravnateljici in v. d. ravnateljice OŠ Renče. Vsi sprejeti 
akti  so bili dostavljeni ustreznim institucijam.
Predstavi poročilo župana, ki je sestavni del gradiva  za 11. redno sejo, kjer je velik del namenjen 
poročilu o izvajanju protipoplavnih ukrepov na področju občine. Razpisi za društva so zaključena, 
prav tako tudi določeni ukrepi na področju razpisov za kmetijstvo. Izpostavi izvedbo kolesarske 
dirke po Sloveniji, ki bo junija prečkala tudi našo občino.
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K 19) Vprašanja in pobude svetnikov.

Župan preide na devetnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov, 
zato jim preda besedo.

Ava Rajh vpraša, kdaj bo na spletni strani urejen koledar dogodkov. Glede prodaje Martexa 
vpraša, kako je s stanjem občine kot upnikom. Zanima jo, zakaj se je Ireni Komar dvakrat podelilo 
občinsko nagrado, saj to ni v skladu s Statutom. Prosi za zapisnike neformalnih srečanj ter za 
sprejem program varstva pred nesrečami in pred požari. Vpraša, kako je opredeljena cerkev v 
Bukovici, saj lahko njeno obnovo sofinancira tudi Ministrstvo za kulturo. Ponovno opozori na 
razbite šipe v Šampionki, meni, da se tako veča škoda na objektu. Vpraša, kako je s prijavo na 
projekt Karst adapt in o nakupu zemljišč za pešpot ob jezeru. 

- Župan odgovori, da bo razširitev spletne strani s koledarjem dogodkom umeščena v 
rebalans. Glede Martexa pove, da predaja še ni zaključena. Sodišče je potrdilo zakonitost 
dražbe in da je dražitelj najugodnejši ter da se lahko z njim sklene posel. Do vpisa v 
zemljiško knjigo župan ne bo vodil sestankov. 

- Ava Rajh pove, da je bil prvi odgovor župana ta, da mora počakati, ali se bodo parcele 
prodajale v celoti ali posamezno. Ker so se parcele prodajale v celoti, se je potrebno 
pogovarjati s stečajnim upraviteljem. 

- Župan odgovori, da s stečajnikom o tem ni govoril. Glede podelitve nagrad pove, da je 
nagrajenki samo osebno čestital, saj je bila na slavnostni seji odsotna. Pove, da trenutno 
ni razpisa za obnovo cerkva s strani Ministrstva za kulturo. Glede programa varstva pred 
požari in nesrečami bo obravnavan, ko bo pripravljen. O projektu Karst adapt pove, da je 
bila občina pri prijavi uspešna. 

- Andraž Furlan glede območja pri jezeru v Volčji Dragi doda, da bo protipoplavna študija 
zaključena v juniju, na podlagi tega so pogojeni vsi nadaljnji ukrepi. 

Nedeljko Gregorič pove, da naj bi na občino prišel občan in prosil za postavitev ogledala na relaciji 
Bukovica-Volčja Draga, prošnja pa naj bi bila zavrnjena, ker občina nima več razpoložljivih 
sredstev. Prosi, da se zbere ustrezen denar za odobritev prošnje občana. Vpraša, kdaj bo 
zaključen projekt proti Biljam.

- Župan pove, da je rok za zaključek projekta podaljšan do oktobra. Danes je bila na 
sestanku podana pobuda za postavitev končnega sloja. Pove, da bo na tem odseku 
spremenjena omejitev hitrosti. 

Tamara Rusjan poda pobudo, da bi občina sofinancirala cepljenje za klopni meningoencefalitis 
za določeno število prijavljenih. 

- Župan se zahvali za pobudo in pove, da bo potrebno vzpostaviti sistem sofinanciranja. 

Aleš Furlan vpraša, ali bo režijski obrat prevzel vzdrževanje in urejanje pokopališč. Vpraša, kako 
je občina odgovorila na mail glede prestavitve ogledala na hiši v Lukežičih. Zanima ga, kako je 
potekal sestanek z DRSI in sestanek na Svetu regije z ministrico za infrastrukturo. 
Poda pobudo, da se uredi kontejnersko mesto pri železniški postaji Volčja Draga, da se 
Hidrotehniku pošlje zahtevek za ureditev potoka Lamovšček. Poda še pobudo za sofinanciranje 
nakupa delovnih zvezkov za obe šoli in naj se sredstva sofinancirajo po sistemu kot pri POŠ 
Vogrsko. Predlaga, da je rok za oddajo fotokopije računov na šolo do 30. oktobra. 

- Župan pove, da odgovora o premiku ogledala v Lukežičih ne pozna. Pojasni, da je na 
oddelku za režijski obrat zaposlen nov sodelavec in da bo po uvajanju v delo sledila nova 
razdelitev dela. Glede sestanka z DRSI pove, da je primanjkovalo časa za vprašanja vseh 
trinajstih županov, pričakuje pa pismen odgovor na poslana vprašanja.

Borut Zorn se zahvali Sašu Vovku in Matjažu Zgoniku za uspešno sodelovanje pri dobrodelni 
prireditvi Vino s'pod mosta. 
Izpostavi problematiko parkiranja na trgu v Renčah, predlaga postavitev drugačnih količkov pri 
ZD Renče, saj so ti majhni in slabo vidni. Poda pobudo za izpeljavo projekta revitalizacije trga.
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- Župan se strinja, da so količki neustrezni, glede revitalizacije trga pove, da so že bili 
sklicani sestanki.

Marko Švara pove, da je tudi sam imel vprašanje glede seje Sveta regije, a da je župan že podal 
odgovor svetniku Alešu Furlanu. Doda, da upa, da se ne bo ponovila zgodba Kanina in da bomo 
prejeli pozitivne odgovore v tem ali naslednjem letu. 
Podpira predlog Tamare Rusjan,  da bi občina sofinancirala cepljenje proti klopnemu 
meningoencefalitisu in pove, da je to pobudo podal že v prejšnjem mandatu. Predlaga 50 % 
financiranje 1. in 2. doze po zgledu MONG ali 100 % prve ali druge doze za določeno število 
zainteresiranih. 
Pohvali prireditev Vino s'pod mosta, ki pa je na žalost sovpadala s koncertom Vokalne skupine 
Lijak. Predlaga, da naj se v nadaljnje pazi, da do prekrivanja dogodkov ne pride. 
Vpraša, ali so predstavniki občine v javnih zavodih oddali poročila do konca februarja in poda 
pobudo, da se na naslednji sejah obravnava njihova poročila o delu.
Glede na današnjo sejo upa, da bo snemanje in predvajanje sej pripomoglo k večji politični kulturi.

- Župan se zahvali za pobude.
- Beti Čufer potrdi, da so poročila prispela in da bodo obravnavana na sledečih sejah.  

Andraž Furlan pohvali Vladko za izvedbo slavnostne seje in koncert Čukov ob kresovanju na 
Vogrskem. 

Marko Furlan pove, da tudi on predlaga vzpostavitev koledar dogodkov znotraj občine, da ne bi 
prišlo do prekrivanja več dogodkov na isti dan. 

- Župan pove, decembra že poteka usklajevanje med društvi in da bo tekom leta potrebno 
vzpostaviti podoben sistem. Občina je poskušala pripraviti koledar dogodkov, ki bi bil 
priloga občinskemu listu, da društva niso mogla vnaprej napovedati točnih datumov.

Aleš Furlan pove, da zavod občine Brda redno pošiljajo in pozivajo društva za sporočanje 
datumov dogodkov.

K 20) Razno.

Župan preide na zadnjo točko dnevnega reda. 

Nedeljko Gregorič pojasni, da je skupaj s skupino svetnikov želel sklicati izredno sejo, s katero bi 
se preklicalo javno objavo za zbiranje ponudb za prodajo občinskih nepremičnin. Izredna seja ni 
bila sklicana. Namen sklica izredne seje je bil dobronameren, želeli so samo razjasniti vprašanja 
in opozoriti na nepravilnosti. Razpis in aktivnosti so želeli prekiniti samo do podaje ustreznih 
odgovorov ter nato usklajen razpis ponovno objaviti. Želijo si, da prodaja teče skladno z 
zakonodajo in sprejeti sklepi OS, saj se le tako ohranja zaupanje v župana in delo občinske 
uprave. Poda opozorilo in željo, da se ne bi kaj podobnega ponovilo. Poda 8 prilog.

- Župan odgovori, da je namera po sklicu izredne seje škodoželjna. Meni, da bi lahko 
svetniki svoje dvome razčistili že z enim samim pogovorom z županom ali občinsko 
upravo. Meni, da gre za čisto politiko z željo po zatiranju razvoja občine. Pojasni, da gre 
za napačno razumevanje prodaje parcel. Ker se je blatenje začelo z anonimno prijavo, 
poteka ustrezna raziskava. Pove, da je začuden, da skupina svetnikov ni poslala gradiva 
za sklic izredne seje, sedaj pa je svetnik lahko vročil županu 8 prilog. Meni, da bi svetnik 
moral bolje poznati Poslovnik, saj je član Statutarne pravne komisije, in način sklicevanja 
izredne seje. Poudari, da če bi bilo gradivo ustrezno pripravljeno, bi izredno sejo brez 
težave sklical. 

Zaključek seje ob 20.36

Zapisala: Hana Šuligoj
_________________
       Predsedujoči
         Tarik Žigon
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